
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens extra Styrelsemöte  
via Teams 2024-02-14 

Närvarande: Anna Gehlin (vice ordförande), Cathrine Nennestam (ordinarie), Cecilia 

Evaldsson (ordinarie), Annika Klintberg(suppleant), Maria Ahlin (suppleant) och Åsa 

Hugosson (suppleant).  

Frånvarande: Gunilla Olander (ordinarie), Anneli Svensson(ordinarie), Frida Matsson 

(ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant), Pia Hermelin (suppleant) 

§ 198 Mötets öppnande  
Anna Gehlin förklarar mötet öppnat 
 
§ 199 Dagordningen  
Dagordningen fastställdes och godkändes 
 
§ 200 Justerare 
Åsa Hugosson ersätter Gunilla Olander som ordinarie, samt till sekreterare. Annika Klintberg 
ersätter Anneli Svensson. Maria Ahlin ersätter Frida Matsson. 
BESLUT: Att välja Annika Klintberg till justerare. 
 
§ 201 Genomgång av protokoll Vi behövde gå igenom de protokoll som godkändes på 
styrelsemötet 2024-02-08 ytterligare en gång.  
                                                                                                                                                 
BESLUT: Att redigera styrelseprotokollet från 2024-01-15 och godkänna protokollet, för att 

lägga det till handlingarna.                                                       

Tillägg: Gick igenom styrelseprotokoll från 2024-02-08                                                        

BESLUT: Att godkänna styrelseprotokollet från 2024-02-08 för att lägga det till handlingarna. 

§ 202 Genomgång av avelsvärderingsnämndens sammansättning 
Jodvar Herheim, Linnea Ornstein, Jan-Sivert Antonsson och Anna Gardelin-Magnusson har 
tillfrågats om att ingå i AVN. Fredrik Spång har tillfrågats om att ingå i AVN som veterinär. 
 
BESLUT: Jodvar Herheim valdes till ordförande. Linnea Ornstein valdes till ledamot. Anna 

Gardelin-Magnusson valdes till rasledamot. Suppleant valdes Jan-Sivert Antonsson. Fredrik 

Spång valdes till veterinär i AVN 

§ 203 Information i sociala medier 
Vi gick igenom och diskuterade vilken information som ska kommuniceras via sociala medier 
om ordförandes avgång när protokollen offentliggörs, det blir en enkel text. 
 

BESLUT: Att använda föreslagen text i sociala medier 

”Information från Styrelsen  
  



Under styrelsemötet torsdagen 8 februari 2024 valde vår ordförande att avgå med 
omedelbar verkan. Vice ordförande Anna Gehlin tar över ordförandeskapet fram till 
årsstämman.  
Styrelsen kan inte ge mer information i dagsläget”  
 
Anna informerade att alla protokollen ska skickas ut via sekreterarmejlen till 
lokalföreningarna framöver. 
 
Vi har fått information att en anonym givare sponsrar hingstpremieringen med 3000 kr. 
 
Vi behöver kolla upp bokningar inför årsstämman och hingstpremieringar så allt är i sin 
ordning.  
 
§ 204 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
§ 205 Mötets avslutande 
Mötets ordförande tackar de som medverkat för mötet. 
 

Vid protokollet 

Sekreterare  Vice Ordförande Justerare  
Åsa Hugosson Anna Gehlin   Annika Klintberg 
 

 


